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Styremøte #4-2023
Protokoll

Dato:
Tid:

24.05.2023
19:00

Emne: Styremøte #4-2023

Plassering: Teams

Tilstede: Helene Bjørnø (HB), , Ellen Aasgaard (EA), Vegard Eidsmo (VE), Sten
Rune Myrland (SRM), Siri Christiansen (SC), Anders Emil Hustoft
(AEH), Anna Moxnes (AM)
Fra administrasjonen: Knut Lien (KL) (referent), Marius Sotberg
(MS)
Eksternt: Harald Kvande (HK) – leder SU

Agenda

SA
K

Beskrivelse Ansvar Type

1 Godkjenning av innkalling, agenda 4/23 og protokoll
3/23

Alle Beslutning

2 Økonomi KL Orientering

3 Landslag MS Orientering

4 SU HK Orientering

5 WC/EM KL Orientering

6 Tildeling av NM2024 Alle Beslutning

7 Tilsagn på ungdomsmidler Alle Beslutning

8 Tilsagn på arrangementsmidler Alle Beslutning

9 Tilsagn på utviklingsmidler MS/Alle Beslutning

10 Fordeling ansvarsområder i styret Alle Diskusjon/Beslutning

11 Arbeidsgruppe Østre Æra (ref vedtak seksjonsmøte)

12 Evt.

12 Neste møte Beslutning
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Protokoll

Sak Beskrivelse Type

1 Godkjenne referat styremøte #3-2023.

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Vedtak:
Innkalling og agenda 4/23 godkjent

Protokoll fra styremøte 3/23 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere.

Beslutning

2 Økonomi

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Etter den 25. i påfølgende måned skal forrige måned være ferdig ført. Dette gjelder normalt fra og
med april. Med forbehold viser dermed resultatet med inntekter pr 22.mai og kostnader pr.
utgangen av mars et overskudd på ca. kr 536.000.

Orientering

3 Landslag

Kommentarer, forslag, utdypninger:
MS orienterte om status på landslag og utviklingslandslag.

Agera inne i en god treningsperiode
Blue Pelican har hatt 2 camper i Portugal så langt i år
Aviatrix - gjennomført bra basic
Utviklingslandslaget Thyra har fått inn et nytt lagmedlem

Styret tok orienteringen til etterretning

Orientering

4 SU

HK orienterte styret om hva SU jobber med for øyeblikket

Styret tok orienteringen til etterretning

Orientering

5 World Cup/EM Orientering
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Fagsjef orienterte kort om status WC/EM planlegging. Etter harde prioriteringer viser budsjettet nå
et underskudd på ca 160.000

Styret tok orienteringen til etterretning

6 Tildeling av NM2024

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Det er ikke kommet inn noen søknader på NM2024 og dette ble dermed ikke behandlet

Beslutning

7 Tilsagn på ungdomsmidler

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Det er satt av 150.000 til ungdomsmidler for 2023. Styret har besluttet å gi tilsagn om
følgende støtte: VE deltok ikke i behandlingen ut ifra egen habilitetsvurdering

Beslutning

8 Tilsagn på arrangementsmidler

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Det er satt av 140.000 til arrangementsmidler for 2022. Styret har besluttet å gi tilsagn støtte ihht
nedanstående. Man har valgt å øke totalbeløpet til 150.000. Utover dette har man valgt å
prioritere en solid støtte til få istedet for å dele støtten opp i mange mindre beløp. Man viser også
til kriteriene hvor det blant annet står: “Fellesprosjekt hvor flere klubber i regi av F/NLF er
arrangører” og “Klubber som tidligere ikke har fått tilsagn”

Beslutning
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8 Tilsagn på utviklingsmidler

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Det er satt av 175.000 til utviklingsmidler for 2023. Landslagsansvarlig la frem sin
anbefaling og begrunnelsen for denne er i korte trekk at mye av støtten går til de som
planlegger deltagelse i WC/EM på Voss i august samt utøvere som over tid har
opprettholdt en satsning. Styret har besluttet å gi tilsagn om støtte ihht. nedanstående. SC
deltok ikke i behandlingen ut ifra egen habilitetsvurdering.

Beslutning

10 Fordeling ansvarsområder i styret

Kommentarer, forslag, utdypninger:
Klubbkontakter: Klubbene er fordelt blant styremedlemmene ihht nedanstående oversikt. Dette
betyr at den enkelte klubb har sitt faste kontaktpunkt inn til styret. Det bemerkes at alle klubber
fortsatt kan og oppfordres til å ta kontakt med administrasjonene ved fagsjef når det er spørsmål

VE er ny representant i Ungdomsarrangementsutvalget

Diskusjon/Be
slutning
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11 Arbeidsgruppe Østre Æra (ref vedtak seksjonsmøte)

Det ble på seksjonsmøtet besluttet følgende:

“Det nedsettes en arbeidsgruppe som skal utrede hvilken status Luftsportssenteret
skal ha etter 31.12.2026 – sett i lys av begrunnelsen og behovet for et Rikssenter
for fallskjermhopping i 1980, opp mot dagens situasjon for fallskjerm i Norge.
"Arbeidsgruppa skal legge fram rapporten på Seksjonsmøtet i 2025.”

Sammensetning av arbeidsgruppe ble diskutert og man har foreløpig følgende tanker:

Representant fra styret: AEH
Representant fra forslagsstiller: Tøfsk og Grenland

Diskusjon/Be
slutning
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Representant fra leietaker
Representant fra en mindre klubb

Fagsjef sender ut mail til de respektive klubber for å finne representanter til arbeidsgruppa.

12 Evt

Intet

12 Neste møte

Neste møte: 29.06.2023 kl 1800

Møtet avsluttet kl 2101

Knut Lien

Fagsjef/referent


